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Onderwerp Subsidieaanvraag Gemeente Teylingen en verzoek tot uitbreiding van 
het aantal tennisbanen

SV Voorhout
Postbus 70
2215 ZH VOORHOUT

Secretaris@SVVoorhout.nl

Gemeente Teylingen 
T.a.v. de wethouder Sport, mevrouw 
Wietsma, de heer R. Coli en de gemeenteraad,
Postbus 149 
2215 ZJ VOORHOUT

SV Voorhout,
Teylingen,
KvK nr. 40445452

Geachte mevrouw Wietsma, 
Geachte heer Coli, 
Geachte Gemeenteraad,

Graag vragen wij uw aandacht voor de volgende twee onderwerpen.

Subsidie aanvraag

Per brief van 23 november 2022 heeft onze Sport Vereniging Voorhout, hierna SVV, een subsidie 
aanvraag bij u ingediend voor het tweede deel van de vervanging van onze gravelbanen. Wij hebben 
geen antwoord ontvangen op deze subsidie aanvraag. De heer Coli bevestigde dat de aanvraag “op 
de stapel lag”. Wij verzoeken u deze aanvraag in behandeling te nemen en ons hierover te 
informeren. Ten behoeve van de voortgang zend ik u een kopie van het document met de bijlagen.

Te weinig banen voor het aantal leden, groot baanonderhoud en nieuw clubhuis

Op aanraden van de heer Coli met wie wij de situatie van SVV in juni uitgebreid hebben besproken, 
lichten wij u onze verzoeken graag schriftelijk toe. 

Dit jaar is het tennispark Oosthout feitelijk gesloten. Een groot gedeelte van de leden is overgestapt 
naar SVV. Op dit moment heeft SVV 720 leden voor 8 banen. Binnen de KNLTB geldt 
maximumledenaantal van 90 per baan. Wij hebben daarom een ledenstop ingesteld omdat de 
maximale baanbezetting is bereikt. SVV hanteert een wachtlijst. Een bezetting van 720 leden voor 8 
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banen is overigens zeer hoog. Doordat er tennislessen gegeven worden, de meeste banen 
onbespeelbaar zijn nadat het heeft geregend, en er veel onderhoud nodig is van de banen, is de 
druk op de banen in de praktijk veel te groot. In ieder geval zijn er in zijn totaliteit te weinig 
tennisbanen voor het aantal bewoners van Voorhout.

Wij vinden het belangrijk dat het voor iedereen mogelijk is om in de buurt te tennissen. Dit draagt 
bij aan een gezonde levensstijl. De gemeente heeft tennis als basissport benoemd. Verder is tennis 
een toegankelijke sport die vanaf circa 6 jaar tot op hoge leeftijd kan worden beoefend. Dit zijn 
belangrijke doelen waar de gemeente Teylingen zich op focust. 

Deze doelen kunnen worden bereikt als de gemeente Teylingen investeert in SVV. Wij hebben een 
banentekort. Ook de geplande nieuwbouw in Voorhout zorgt voor extra druk op de banen. De banen 
6, 7 en 8 moeten worden vernieuwd. Hiervoor hebben wij subsidie aangevraagd. De banen 1, 2 en 3 
zijn ook weer aan de beurt voor vernieuwing. Hiervoor willen wij apart subsidie gaan aanvragen. 
Ook moeten er tenminste twee extra banen worden aangelegd. De tennisvereniging is naar onze 
mening geheel ten onrechte niet meegenomen in de ontwikkeling van het sportpark Elsgeest. Er is 
een extra voetbalveld aangelegd, er wordt nog een hockeyveld aangelegd, ook de handbal krijgt 
nieuwe velden en een nieuw clubhuis. SVV heeft echter wel dringend extra banen nodig. Wij 
verzoeken u te bekijken of hiervoor ruimte is in of rondom het sportpark Elsgeest. Wellicht is het 
mogelijk om op de plaats van de ijsbaan nog een voetbalveld aan te leggen dat in de winter kan 
worden gebruikt als ijsbaan? Het huidige veld 2 zouden wij deels willen benutten om tennisbanen 
aan te leggen. 

Binnen de Voorhoutse gemeenschap bestaat voorts de wens om een padelgelegenheid te hebben. 
Nu vertrekt de jeugd naar andere gemeenten om deze sport daar te beoefenen. Aanleg binnen 
Sportpark Elstgeest zou een mooie aanvulling zijn op onze sportfaciliteiten en zou betekenen dat we 
de jeugd ín Voorhout houden. Graag willen wij hierover met u in gesprek.

Daarnaast is het clubhuis zeer gedateerd en vertoont veel mankementen zoals lekkages en 
problemen met de elektriciteit. Ook is het te klein geworden voor het aantal leden. Het huidige 
clubhuis zou moeten worden afgebroken en een nieuw clubhuis zou moeten worden geplaatst.

Ik verzoek u om te besluiten SVV te ondersteunen, zoals eerder gedaan is voor de 
tennisverenigingen STV en TV Overbos. Om tennis als basisport te behouden zijn de 
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bovengenoemde noodzakelijke verbeteringen aan de banen, de uitbreiding van het aantal banen en 
de vervanging van het clubhuis essentieel.

Tot slot is een deel van ons terrein naar de Kleine Agnes gegaan. Hiervoor zouden wij iets 
terugkrijgen maar daar hebben we nog niets van gehoord. Ook zouden er bomen worden terug 
geplant.

Wij verzoeken u de inhoud van deze brief met ons te bespreken. Indien u of de Gemeenteraad een 
toelichting wenst zijn wij daar gaarne toe bereid. 

Met vriendelijke groet,

P.J. Mens, voorzitter en I.C.E. Anemaet, secretaris

Bijlage: Subsidieaanvraag SVV Baan 6-8 - 23 november 2021 

Per mail: xxxxxxxxxx


